
V Bruseli o aprílových mrazoch
Mrazmi postihnuté krajiny predostreli svoju žiadosť eurokomisárovi pre poľnohospodárstvo Philovi
Hoganovi.
 

 
Práve o tejto téme rokovali ministri počas zasadnutia Rady EÚ pre poľnohospodárstvo, ktoré sa
uskutočnilo 17. mája 2016 v Bruseli. Ako po rokovaní pre agentúru TASR uviedla ministerka
pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR Gabriela Matečná, takéto extrémne silné mrazy u nás nemali
obdobu posledných 65 rokov. "V našom prípade bolo postihnutých 50 až 70 % ovocných sadov, 50 %
vinohradov, ale ohrozené boli aj ostatné plodiny," zdôraznila Gabriela Matečná.
 
Zatiaľ nie je známe, akou formou a podľa akých kritérií sa Brusel rozhodne pestovateľov
odškodňovať. Nie je známa ani približná suma, ktorú by z bruselských zdrojov mohli uvoľniť pre
postihnuté krajiny. Podľa TASR si eurokomisár pre poľnohospodárstvo Phil Hogan počas rokovania
vypočul všetky členské štáty dotknuté týmto prírodným živlom a odkázal im, že Európska komisia sa
bude problémom zaoberať. Do úvahy prichádzajú aj bilaterálne rokovania s každou krajinou. Ministri
sa na Rade EÚ pre poľnohospodárstvo majú prípadným odškodňovaním najbližšie zaoberať na
júnovom rokovaní.
 
 

 


